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De kracht van Overijssel: aan de slag en 
vinger aan de pols 

 

De begroting voor 2012 ligt op ons buro; 
staat op de I-pad. Het college van GS heeft 
van de week in de commissievergadering 
onze vragen over de plannen toegelicht. 
Komend jaar wordt er een start gemaakt 
met de investeringsagenda. Veel staat op 
de rol en daarover kunt u de komende tijd 
lezen in deze nieuwsbrief. Goed voorbeeld is dat Overijssel 
koploper is om nu al eigen middelen te investeren in natuur- 
en landbouwprojecten, om processen vlot te trekken en 
vooral tot verbetering van de landbouw te komen. Afgelopen 
week is het voorstel om dat te doen besproken en krijgt 
support.  
 
De politieke actualiteit is dat we ons in Overijssel hebben 
ingezet om de politieregio te laten groeien tot op maximaal 
Overijsselse schaal, de helft van wat het kabinet voorstelt. 
Goed te zien dat vele fracties in de Tweede Kamer, 
waaronder zeer zeker ook de CDA-fractie dit signaal heeft 
gegeven. Onze vragen en mening over steenkoolgas, eerst 
duidelijkheid over de veiligheid en milieu-effecten, hebben 
vervolg gekregen in support van de zijde van 
waterschappen en gemeenten.  
Klik hier voor de vragen.  
 
Martin Reesink  
 
De artikelen van Yvonne Nijhof en het verslag van de 
Raads- en Statenledenbijeenkomst zijn werkelijk 'lees 
verder' artikelen. Helaas geeft het sjabloon van de 
nieuwsbrief dit bij elk artikel aan. lees verder 

 

 

Landbouwstructuurversterking was, is en 
blijft nodig 

 

 

De CDA-Statenfractie is blij met het 
voorstel van GS om â‚¬37,6 miljoen 
beschikbaar te stellen voor de goede 
afronding van een aantal 
gebiedsprocessen voor inrichting van het 
landelijk gebied. 
In afwachting van het Deelakkoord Natuur, hebben de 
Staten op 3 november 2010 besloten enkele 
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gebiedsprocessen en lopende bestuurlijke verplichtingen in 
het kader van het meerjarenprogramma landelijk gebied 
(pMJP) en verwerving van gronden voor de EHS tijdelijk uit 
te stellen. 
De onderhandelingen omtrent het Deelakkoord Natuur 
duren langer dan verwacht, waardoor het volgens GS niet 
wenselijk is nog langer te wachten. Het voorstel van GS 
biedt verschillende gebiedsprocessen weer perspectief, wat 
er niet meer was sinds de door rijksbezuinigingen 
noodzakelijke stop op de aankoopplicht voor de EHS. Het 
CDA gaat er vanuit dat de gebieden die nu doorgang 
vinden, bij de herijking EHS gehandhaafd blijven.Â Â  

lees verder 
 

 

Crisis in de Overijsselse bouwsector 
 

Op 14 juli jl. werd op initiatief van de CDA-
Statenfractie met diverse stakeholders 
(belanghebbenden) uit de Overijsselse 
bouwsector over de crisis in de bouwsector 
gesproken. De vertegenwoordigers uit de 
sector gaven aan dat de bouwsector en de 
daaraan gerelateerde toelevering het in de 
komende periode zeer moeilijk zal krijgen. Dit levert forse 
problemen op voor de Overijsselse economie en 
werkgelegenheid. In de afgelopen weken wordt dit meer en 
meer zichtbaar door een groeiende stroom ontslagen. De 
sector denkt dat pas vanaf de 2e helft van 2012 van een 
beperkte verbetering sprake zal zijn. Er werden ideeën 
aangedragen rond de thema’s waarin de provincie een rol 
kan spelen. Onder andere innovatie in de bouw (incl. 
duurzaam bouwen), duurzame renovatie van bestaande 
woningen, bovenlokale sturing op woningbouwprogramma’s 
en infrastructurele projecten. Daarom wordt eind oktober per 
motie aan GS verzocht om op korte termijn inzichtelijk te 
maken wat daarin door de provincie Overijssel kan worden 
gedaan. Dit ter voorbereiding op het eind 2011/begin 2012 
op te starten Programmaplan Wonen (inclusief 
startersleningen), het Uitvoeringsprogramma Economie en 
het Duurzaam Energiefonds Overijssel.  
 
Henk Kerkdijk lees verder 

 

 

CDA blijft burgerinitiatieven serieus nemen 
 

Onlangs deed de rechtbank Zwolle 
uitspraak in het door Stichting VROM? 
(Vroomshoop en Omstreken een 
Mesthoop?) ingestelde beroep inzake het 
burgerinitiatief over megastallen/ 
reconstructiebeleid. Het CDA heeft 
hierover in de commissievergadering van 
12 oktober twee punten naar voren gebracht. Het CDA vindt 



het burgerinitiatief een waardevol instrument, omdat 
inwoners zo direct bij de politieke besluitvorming betrokken 
worden. Daarom heeft het CDA bepleit dat het 
burgerinitiatief van destijds zo snel mogelijk rechtstreeks op 
de PS-agenda geplaatst wordt en om daarover (alsnog) een 
besluit te nemen.  
Daarnaast wil het CDA dat de hoogste administratieve 
rechter zich uitspreekt over de juridische kwestie, waarin 
beroep is ingesteld op een schriftelijke weigering van het 
bestuur van VROM? om een besluit van algemene strekking 
te nemen.  
In de commissievergadering is besloten het debat over het 
genoemde burgerinitiatief zo snel mogelijk op de PS-agenda 
te zetten.  
 
Alida Kastelein lees verder 

 

 

CDA wil Wierdense Veld als Natura2000-
gebied schrappen 

 

 

De CDA-Statenfractie Overijssel blijft 
ervoor pleiten natuurgebied Wierdense 
Veld van de lijst Natura2000-gebieden te 
halen. 

Ooit groeide er in Wierdense Veld veel hoogveen, maar 
grote delen van het gebied zijn in de loop der jaren 
verdroogd waardoor het hoogveen is verdwenen. In de 
Europese Vogel- en Habitatrichtlijn is vastgelegd welke 
habitattypes van communautair belang zijn; ofwel 
beschermd of hersteld moeten worden. Nederland heeft 
hoogveen als habitattype aan de richtlijn toegevoegd, 
waardoor Wierdense Veld is aangewezen als Natura2000-
gebied. Staatssecretaris Bleker van EL&I heeft aangegeven 
dat deze Nederlandse aanvullingen op de Habitatrichtlijn, de 
zogenoemde nationale koppen, niet strikt noodzakelijk zijn 
om de Europese doelstellingen te behalen en daarom 
kunnen vervallen. 

lees verder 
 

 

Klankbordgroep Transformatie Jeugdzorg 
 

De komende jaren wordt de 
verantwoordelijk voor de Jeugdzorg 
overgedragen van de provincies naar de 
gemeenten. Uiterlijk 2016 moet dit zijn 
gerealiseerd. Belangrijk hierbij is een 
goede overgang, zodat diegenen die de 
zorg nodig hebben, ook de juiste zorg 
blijven krijgen en geen 'last' hebben van de verschuiving 
van verantwoordelijkheden tussen de overheidslagen.  



Op de Raads- en Statenledenbijeenkomst van 26 
september is afgesproken een Klankbordgroep 
Transformatie Jeugdzorg in te stellen om nauw contact te 
onderhouden als Raads- en Statenleden. Van een groot 
aantal gemeenten hebben we de gegevens van de 
verantwoordelijke woordvoerders al op die avond 
genoteerd. Andere geïnteresseerden worden hierbij 
uitgenodigd om zich aan te melden bij de Klankbordgroep 
Jeugdzorg via Rob Engbers. We werken op dit moment aan 
de opzet van de uitwisseling. Nadere informatie daarover 
volgt na aanmelding.  
 
Rob Engbers lees verder 

 

 

Raads- en Statenledenbijeenkomst 
 

 

Maandag 26 september organiseert de 
CDA-Statenfractie Overijssel de jaarlijkse 
Raads- en Statenledenbijeenkomst in het 
Provinciehuis in Zwolle. 
Pieter Omtzigt, Sabine Uitslag, Eddy van 
Hijum, Anne Flierman en Esther de Lange vertellen over de 
consequenties van de Rijksbegroting en aanwezigen 
kunnen in gesprek met de Statenleden. lees verder 

 

 

Kennismaking met OAJK  
 

Donderdag 28 september waren de 
Overijsselse Statenleden te gast op het 
prachtige melkveebedrijf van Gerben ter 
Horst aan de Ondersloot in Stegeren. Daar 
maakten Yvonne Nijhof, Pieter van der 
Vinne en Laura Antuma namens het CDA 
samen met andere fracties kennis met het 
OAJK (Overijssels Agrarisch Jongeren Kontakt Overijssel). 
Deze agrarische jongeren hadden met interesse de 
publicatie ‘de Toekomst van de Landbouw in Overijssel’ van 
het Trendbureau gelezen. De insteek van het gesprek van 
deze ochtend was dan ook denken in KANSEN! De 
jongeren kaartten aan dat de kansen per gemeente erg 
kunnen verschillen. Niet alles moet overal kunnen, maar dat 
overheden toch ook mee willen denken en mee willen 
werken aan kansen om te ondernemen is van het grootste 
belang.  
De provincie heeft in de omgevingsvisie (ruimtelijke 
ordening) beschreven waar kansen liggen voor agrarische 
ondernemers en hier kan het OAJK de Statenleden op 
aanspreken. Emoties bepalen vaak het beeld van de 
agrarische sector. Maar emoties en feiten zijn niet altijd 
hetzelfde. Deze jongeren hebben liefde voor het boerenvak 
met oog voor de wereld om hen heen. Ze willen graag met 
positieve energie hun bedrijven laten zien, maar ze hebben 



wel kansen nodig. De Statenleden zijn uitgenodigd om 
verspreid door heel Overijssel stage te lopen op een 
boerenbedrijf.  
 
Laura Antuma lees verder 

 

 

Voorstellen Statenfractie: Henk Meulink 
 

De komende tijd zal de Statenfractie 
worden voorgesteld in de nieuwsbrief. Dit 
keer is het woord aan Henk Meulink.  
 
Mijn naam is Henk Meulink, sinds maart 
2011 Statenlid. Ik ben getrouwd en heb 
samen met mijn vrouw Jenny 2 kinderen, 
Lourens Jan en Rozemarijn. Sinds 1992 woon en werk ik 
Hardenberg, maar ik ben een geboren en opgegroeide 
Enschedeër. In Enschede heb ik ook mijn opleidingen aan 
de Universiteit Twente gevolgd. Allereerst Chemische 
Technologie, daarna bedrijfskunde en tenslotte nog een 
mba opleiding. Via leidinggevende functies als bedrijfsleider 
en directeur van Kluwer, Wavin en Faber Halbertsma Groep 
ben ik 2,5 jaar geleden mijn eigen bedrijf gestart in zonne-
energie. Dit bedrijf heeft de naam Rozenloui Eco Energie en 
verkoopt producten voor zowel zonnewarmte als zonne-
elektriciteit.  
Mijn politieke carriere is begonnen in 1998 als raadslid in de 
gemeente Hardenberg, waar ik in 2001 fractievoorzitter 
werd. Op 11 oktober 2011 heb ik na 13,5 jaar de 
gemeenteraad verlaten. Mijn interesse gaat erg uit naar het 
bedrijfsleven en dan vooral de wat technische kant. Dit is 
dan ook vooral het onderdeel waar ik denk dat mijn 
meerwaarde voor de Statenfractie kan liggen. Mijn 
woordvoerderschap ligt bij de commissie regionale 
economie en milieu.  
Op de website kunt u de contactgegevens van Henk 
raadplegen. lees verder 

 

 

Agenda 
 

Holtense Dag  
De Holtense Dag vindt dit jaar plaats op 
zaterdag 12 november. Tijdens deze 
bezinningsochtend is Ruth Peetoom te 
gast. Zij zal spreken over verbondenheid 
binnen het CDA en hoe mensen en 
menselijke waarden de partij vormen.  
Aanmelden kan via communicatie.cda.overijssel@home.nl  
 
Themabijeenkomst CDA Regio Stedendriehoek  
Tweede Kamerlid Eddy van Hijum en CDA-wethouder Erik 
Dannenberg uit Zwolle zullen het thema 'Bezuinigen op 
sociaal: de keuzes van het CDA' toelichten. De bijeenkomst 



is op maandag 14 november van 20:00 tot 22:00 uur in het 
IJsselpaviljoen (IJsselkade 1) in Zuthpen. Belangstellenden 
zijn van harte welkom.  
 
Aanmelden voor de nieuwsbrief van de CDA-Statenfractie 
Overijssel kan door een e-mail te sturen naar 
communicatie.cda.overijssel@home.nl lees verder 

 

  

 

 
U ontvangt deze nieuwsbrief omdat u lid bent van het CDA of in het verleden heeft aangegeven  

onze nieuwsbrief te willen ontvangen. U kunt u altijd afmelden voor de nieuwsbrief. 
 

 
 


